
Schriftelijke vragen PvdA-fractie over de raadsbrief extern onderzoek gemeentelijk vastgoed- en 
grondtransacties.

Op 2 september 2019 heeft het college een brief betreffende het onderwerp “extern onderzoek 
gemeentelijk vastgoed- en grondtransacties” naar de raad gestuurd. 

Wij hebben de volgende vragen over deze brief:

In de brief stelt het college dat tijdens de bespreking van twee vastgoedontwikkelingen (de 
Kolkschool en de kavelverkoop in Almelo Noordoost) de behoefte is bij raadsleden, inwoners en 
ontwikkelaars aan meer inzicht in gemeentelijk vastgoed – en grondtransacties.

1. Het college wordt in de brief buiten beschouwing gelaten. Moeten we hieruit concluderen dat het 
college voldoende inzicht heeft in de grond- en vastgoedtransacties? Zo ja, waarom vindt er dan een 
onderzoek plaats? Zo nee, kunnen we dan concluderen dat het collegebesluit m.b.t de verkoop van 
de Kolkschool en de voornemens voor herverkaveling van Almelo Noord Oost moeten worden 
ingetrokken omdat het college niet in staat is om hier inhoudelijk verantwoording over af te leggen?

2. Wie is er binnen de gemeente (eind)verantwoordelijk voor de grond- en vastgoedtransacties?

3. Wie is de opdrachtgever van het te houden onderzoek en wie is er ambtelijk en bestuurlijk 
verantwoordelijk voor het onderzoek?

4. Wordt de handelswijze van het college (richting de raad) meegenomen in het onderzoek?

5. Kunt u de formulering van de opdracht/onderzoeksvraag die u heeft gegeven aan een extern 
onderzoeksbureau als bijlage in de beantwoording van deze vragen (zo mogelijk eerder) toevoegen?

Bovenstaande vragen willen we graag op korte termijn beantwoord zien. 

Met vriendelijke groet

Jorien Geerdink
PvdA Almelo


